

A C T A
REUNIÓ DE JUNTA
AFA Escola Pere IV
2021/2023

Acta núm.: 16

Caràcter: Ordinària

Data: 25 de maig de 2023

Hora inici: 19 hores

Hora final: 20:45 hores

Lloc: Telemàtica via Google Meet

ASSISTENTS:

Presidenta: Olga Torras

Vicepresidenta: Maria Rosa Gili

Secretari: David García

Vocal de Festes: Esther Díaz

Vocal de Pedagògica: Clara Martínez

Vocal d'Extraescolars: Maria Casal i Elisa Herrero

Vocal de Menjador: Carme Gil

Vocal de Lleure en Família: Sergi Martín

Vocal Temps de Trobades i Biblioteca: Nuria Ferrer

EXCUSEN LA SEVA ABSÈNCIA:

Vocal de Comunicació: Josep Maria Dempere

Vocal de Diversitat: Vocalia vacant

Vocal de Casals i Colònies: Elitza Ananieva

Tresorer: Lázaro Quintana

Vocal de Barri i Camins Escolars: Ramon Maria Altissent

ALTRES ASSISTENTS:

Membres de les famílies: Emma Gispert, Juli Rogissant, Georgina Díez, Mireia Corcoles, Iolanda i Carolina Santiago

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l'acta anterior



2. Casal d'Estiu: CET10/Cuina Justa
3. Casalet AFA: monitors i ràtios
4. Samarretes 6è
5. Acampada juliol
6. Problemàtica institut 4C i patis
7. Pressupost material Batukada
8. Assemblea general final de curs
9. Precs i preguntes

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. Aprovació de l'acta anterior

S'aprova per unanimitat l'acta de la reunió de la Junta anterior amb data 21 d'abril de 2023.

2. Casal d'estiu: CET10/Cuina Justa

La vocal de menjador comenta que hi ha hagut un problema de gestió entre CET10 i Cuina Justa, perquè CET10 considerava que hi havia hagut una pujada de preu molt alta per part de Cuina Justa i no tenien clar si podrien fer el casal amb Cuina Justa perquè ells no havien pogut repercutir aquesta pujada de preu a l'import del casal perquè van fer el tancament de preus abans d'aclarir amb Cuina Justa quin preu els hi farien.

Fins ara, el menjador del casal sempre ho ha gestionat l'empresa organitzadora del casal d'estiu i l'AFA mai s'havia involucrat, però davant d'aquesta situació, la comissió de menjador ha fet d'intermediària per mirar de trobar una solució.

A continuació la comissió de menjador ens passa els preus de CJ:

In situ

< 50 usuaris – 5,75 € per persona

>100 usuaris – 4,30 € per persona

Preu transportat:

< 50 usuaris – 4,30 € per persona

>100 usuaris – 4,20 € per persona

El problema de fer-ho in situ és a la primera i última setmana de casal, on hi ha inscrits 67 i 35 persones respectivament, i que fa que el preu del menjador no sigui assumible per CET10.

Després de parlar-ho, Cuina Justa tindrà una reunió amb CET10 per fer-los una proposta i mirar d'arreglar aquest problema. Potser es farà una



mitjana entre les altres setmanes de casal i potser fer transportat només la darrera setmana de casal.

3. Casalet AFA: monitors i ràtios

La presidenta comenta que Cuina Justa va informar que no tots els monitors de menjador farien el casalet AFA i per aquest motiu l'Esther Portillo ha estat mirant per fer la contractació dels monitors que faltin.

Com que hi ha unes ràtios que s'han de complir, es parlarà amb l'escola per tal que es segueixi el protocol amb aquells infants que no estiguin apuntats al casalet i que no els vinguin a buscar.

Es debat que com que l'horari lectiu acaba a les 13 hrs, i el menjador acabaria a les 15:30 hrs, aquest protocol segurament l'haurà de seguir Cuina Justa en comptes de l'escola.

Es parlarà amb escola i Cuina Justa per aclarir el circuit a seguir.

4. Samarretes 6è

La vocal de Festes comenta que aquest any l'escola ha demanat més samarretes per al professorat del que s'havien demanat fins ara ja que s'han inclòs mestres, especialitats, etc... Comenta que de cara a l'any que ve s'haurà de parlar amb l'escola per gestionar millor aquesta petició i qui ha de tenir samarreta de sisè per no trobar-se amb aquesta petició que estava fora del que s'havia previst.

5. Acampada juliol

El vocal de Lleure en família comenta que les places per a l'acampada del juliol es van esgotar en qüestió d'hores i que es va haver de tancar de seguida. Comenta que els diners del pressupost de l'acampada es destinaran per a pagar les entrades del castell de Montesquieu.

6. Problemàtica institut 4C i pàtis

La presidenta comenta que de nou han arribat queixes que alumnes de l'institut 4 cantons es fiquen amb els nens i nenes d'infantil a l'hora del pati arribant fins i tot als insults. Comenta que intentarà entendre bé que ha passat .

Es comenta a la junta que aquest tema ja havia passat altres vegades i que és un tema recurrent a les reunions de famílies delegades.

La vocal de pedagògica comenta que antigament es van reunir les direccions dels dos centres per parlar d'aquesta problemàtica i que també s'ha reunit l'actual direcció de l'escola amb l'institut 4C.

La presidenta comenta que parlarà amb direcció per veure com es pot solucionar aquest tema que és tan recurrent.

Es diu que potser es podrien fer algunes activitats conjuntes entre els dos centres per tal que l'alumnat es sensibilitzi i també es demana que la direcció de l'institut hauria de ser més estricte amb aquest tipus de comportament. També es diu de parlar amb l'AFA de l'institut per mirar aquest tema conjuntament.

7. Pressupost material Batukada

La representant de Batukada exposa que l'any passat la Batukada estava en estat crític i a punt de desaparèixer però que després de fer la crida, es va apuntar molta gent amb una pujada de preu de l'activitat, fet pel qual consideren que tenen excedent i que després de tants anys, es necessita fer una reparació i restauració de material i també comprar algun material i que tenen pressupost perquè es pugui pagar.

La presidenta els hi comenta que han de tenir en compte que la Batukada és una activitat extraescolar que forma part de la Comissió d'extraescolars, i per aquest motiu, activitats amb superàvit serveixen per sufragar activitats deficitàries, motiu pel qual han de tenir en compte que no poden prendre segons quines decisions ni tampoc demanar directament aquestes coses sense passar abans per la Comissió d'extraescolars. Els hi comenta, juntament amb les vocals d'extraescolars, que potser s'hauria de revisar la situació de Batukada i replantejar l'autonomia formant una Comissió pròpia dintre de la Junta de l'AFA per tal de poder tenir un pressupost propi, tenir uns drets, però també unes obligacions.

La representant de Batukada, comenta que ho parlaran internament abans de decidir si volen fer una Comissió pròpia o organitzar-se millor amb la Comissió d'Extraescolars.

El secretari comenta que a la propera Assemblea s'afegirà un punt del dia sobre l'organització de Batukada i que si finalment volen proposar fer una Comissió pròpia, l'Assemblea pugui votar i decidir si vol que es formi aquesta nova Comissió.



Finalment es vota el pressupost presentat per Batukada per un import de 421,07 € i es decideix per 8 vots a favor i una abstenció aprovar-lo.

8. Assemblea general final de curs

El secretari comenta que s'ha de decidir la data i l'ordre del dia de la propera Assemblea general de final de curs.

Es vota i es decideix per unanimitat que la propera Assemblea general de l'AFA sigui el proper 21 de juny a les 19 hores de forma presencial al gimnàs de l'escola amb servei d'acollida i amb el següent ordre del dia:

- 1- Aprovació acta anterior**
- 2- Tancament provisional exercici 2022/23**
- 3- Continuïtat Comissió de Diversitat**
- 4- Organització Batukada**
- 5- Eleccions a la Junta de l'AFA 2023 – 2026**
- 6- Precs i preguntes**

9. Precs i preguntes

La vocal de Festes també comenta que l'AFA tenia uns capgrossos que es van llençar perquè estaven en mal estat i no es podien fer servir. Es comenta que es podria parlar amb la colla del drac del Poblenou per veure si es podria fer algun tipus de curset per així poder fer uns nous capgrossos o potser demanar un pressupost per fer-los.

Pròxima Junta: 27 de juny del 2023 a les 19:00 h.

ACORDS

- 1. S'aprova per unanimitat l'acta de la reunió de Junta anterior amb data 21 d'abril de 2023.**
- 2. S'aprova per 8 vots a favor i una abstenció el pressupost del material de Batukada per un import de 421,07 €.**
- 3. S'aprova per unanimitat fer l'Assemblea General de final de curs amb l'ordre del dia establert al punt 8 d'aquesta acta.**



La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a Secretari, n'estenc aquesta acta.

La Presidenta

El Secretari

Olga Torres

David García